

## Issachar Watchmen Methodist(IWM) 01-07/10/2020

Prayer items 1st week of October

### 1.Family:

Pray that there is joy among family members: Give thanks for the family we are in, in any circumstances, we can have each other, to share and to cover us.

~ Pray that God grant heavenly joy to all families, be it in daily life or celebration, to enjoy the joy of being together as a family

~ May God have mercy on those whose family member who suffer from chronic illness, to experience God more, to experience the grace of be joyful always.

### 2.Church:

Pray for the unity among denomination: Give thanks, for God rise up churches in different seasons and in different places to spread the Gospel.

~ May God grant each denominations' leaders with a heart of seeking unity, together we defend for the Truth, and acceptance of each of our way of worshipping.

~ May God grant us Christians to love one another, destroy all the walls between denominations, and put all grievances on the cross.

### 3.Nation:

Pray for the future of our country: Give thanks, who every step we, Malaysia take, are in God's sovereign.

~ May God continue to lead Malaysia in facing with all challenges and obstacles. To have a stable and peaceful politics, better recovery of Economics, better standard of living of all rakyat.

~ May God rise up more Christians who are more aware of the happening across the world, pray unceasingly for God's mercy and Righteousness upon our land.

### 4.World:

Pray for the pandemic fight across the world: Give thanks for God's always with us.

~ Pray that Jehovah-Nissi guide the medical team, guide the progress of medical solution, may the blood of our Lord Jesus Christ deliver all doctors, nurses, researchers from evil.

~ Pray that Jehovah-Ro'i be with those who lost their friends and family in this pandemic, to have peace in the Lord, do not fall into despair and self-destruction.

## 卫理公会以萨迦守望者 01-07/10/2020

十月第一个星期的祷告事项

### 1.家庭

为着家庭有喜乐祷告：感恩，在家庭中争吵有时，欢笑有时，可以彼此分享心情与分担重担。

~ 愿爱世人的上主将属天的喜乐赐给每一个家庭，无论是居家的日常生活中还是外出的节庆旅程中都能够享受天伦之乐。

~ 愿有丰盛慈爱的上主大大眷顾有长期病痛者的家庭能够更加深刻经历靠主常常喜乐的恩典。

### 2.教会

为着各宗派之间的合一祷告：感恩，上帝在不同时期与地区兴起各个基督教宗派传扬福音。

~ 求主将渴望合一的心放在各个宗派领袖当中，共同捍卫绝对的圣经真理，彼此宽容相对的敬拜模式。

~ 求主激发众信徒相爱和睦，拆毁一切宗派之间隔断的墙，将一切冤仇完全灭没在十字架上。

### 3.国家

为着国家的前路祷告：感恩，马来西亚的每一步都在上帝的掌管之中。

~ 求主带领马来西亚在各地的冲击与败坏环境中，能够排除万难，迈向和平的政坛，复苏昌盛的经济，人民得以安居乐业。

~ 求主兴起更多敏锐时事动态的基督徒，带着属天的盼望继续恒切地屈膝为国家呼求怜悯与公义临在这地。

#### 4.世界

为着全球疫情抗战祷告：感恩，上帝的恩手一路扶持。

~ 求耶和華尼西率领各国的医疗团队，在研究治疗方案中日日进步，也愿主耶稣宝血遮盖所有医生、护士、研究人员和医护人员脱离恶者的伤害。

~ 求耶和華罗以领那些家中有患者或失去亲人的家庭到可安歇之处，心灵在祢里面得安息，纵然有担忧和伤痛的时刻，却不致陷入绝望和自暴自弃中。

### **Isakhar Pengawal Methodist 01-07/10/2020**

Doa minggu pertama Oktober

#### 1.Keluarga

Berdoa untuk kesukacitaan keluarga: Bersyukur kerana masih dapat berkongsi perasaan dan beban sesama sendiri dalam keluarga walaupun ada waktu bertengkar dan ada waktu bergembira.

~ Semoga Tuhan boleh mengurniakan kegembiraan surgawi kepada setiap keluarga, sama ada dalam kehidupan seharian ataupun dalam perjalanan perayaan boleh menikmati kebahagiaan.

~ Semoga Tuhan yang penyayang menjaga keluarga yang ada ahli keluarga yang sakit disebabkan oleh penyakit kronik boleh mengalami rahmat dan berkat daripada Tuhan.

#### 2.Gereja

Berdoa untuk kesatuan antara denominasi: Bersyukur, Tuhan telah membangkitkan pelbagai denominasi Kristian pada masa dan kawasan yang berlainan untuk memberitakan Injil.

~ Berdoa agar Tuhan mengurniakan kesatuan di antara para pemimpin dari denominasi yang berlainan, bersama untuk mempertahankan kebenaran Alkitab, dan bertoleransi dalam cara pemujaan.

~ Berdoa agar Tuhan memberi inspirasi kepada kita untuk mengasihi dan sentiasa berada dalam harmoni, mengeratkan hubungan antara denominasi, meletakkan perselisihan di atas kayu salib.

#### 3.Negara

Berdoa untuk masa depan Negara: Bersyukur kerana Malaysia masih berada di bawah pimpinan Tuhan.

~ Berdoa agar Tuhan mengiringi Malaysia mengatasi segala kesulitan untuk menghadapi pelbagai kesukaran, Negara terus maju dan damai di arena politik, ekonomi dibangunkan dan rakyat jelata hidup dengan aman dan makmur.

~ Berdoa agar Tuhan mengiringi orang Kristian peka terhadap isu semasa dan terus berdoa menyeru keadilan dan rahmat Tuhan melandai di tanah Malaysia.

#### 4.Dunia

Berdoa untuk memerangi wabak sedunia: Bersyukur atas pimpinan Tuhan selama ini.

~ Berdoa agar Yehuwa Nissi memimpin pasukan perubatan dari seluruh dunia melakukan kajian yang teliti untuk mendapat konklusi yang berkesan. Semoga darah Tuhan Yesus meliputi semua doktor, jururawat, penyelidik, dan kakitangan perubatan jauhi dari segala kejahatan.

~ Berdoa agar Yehuwa memimpin keluarga pesakit atau keluarga mereka ke tempat beristirahat, agar jiwa mereka boleh beristirahat dalam Tuhan, walaupun ada kebimbangan dan kesedihan, tetapi tidak berputus asa.